
Skolebestyrelsesmøder på Kirkebækskolen 
Art: Referat. 

Mødedato og tidsramme:  Mandag d. 4. november 2019, kl. 18.00 – 20.00 
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Jane Bøgh, formand 

Ann Louise Otos, næstformand, afbud 

Ann Heidi Brandt, suppleant, afbud 

Anne Thybo Høyer, ikke mødt 
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Lone Henriette Klittegaard 

Maria Joost Holdflod Møller 
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Karin Christoffersen, pædagog 

Bayram Yüksel, udpeget af Ishøj Byråd (S), afbud 

Christian Grau, viceskoleleder 

Iben Goffmann, skoleleder, sekretær for skolebestyrelsen 

 

 

 

 

Godkendelse af referat 
 

 Godkendt. 

Godkendelse/korrektion 
af dagsordenen 
 

 Pkt. 4,1 udgår 
Ny dato til decembermødet: 4. december 2019. 

1.0 
Orienteringspunkter  

 
1.0 
1.2 
1.3 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Ishøj Kommune/Byrådet (BY) ikke noget fremsendt 
Skolebestyrelsesformanden (JB) ingen bemærkninger 
Skolens leder (IG) 

 Svømmebassin renoveres. vi forventer ikke at kunne svømme 
i op til 16 uger. Der udkommer en plan, når vi ved mere. 
Udgift på over en million kr. Undersøges om det er muligt at 
finde noget erstatningssvømning i enten Ishøj, Vestbadet.  

 Vi arbejder på at afklare, hvad vores vedligeholdelsespenge 
bruges til. 

 

 ”FNAT-Gate”: Det lader til at der er faldet lidt ro på opgaven. 
Vi modtager faglig rådgivning fra Vallensbæks Kommunes 
hygiejnesygeplejerske, Helle Laugesen.  
Skolen har indkøbt og uddelt creme til de berørte 
medarbejder. 
Uklarhed i forhold til at vores samarbejdende botilbud, der 
har valgt ikke at følge Helle Laugesens anbefaling og dermed 
har vi elever, der ikke er profylaksebehandlet. 
 
Skolens ledelse har i den anledning indkaldt til møde d. 25. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

november 2019, med deltagelse af lægefalighed fra Hvidovre 
hospital og Helle Laugesen.  
Formålet er at udarbejde en gældende retningslinje som 
skolens ledelse kan støtte sig til, når vi rammet af sådanne 
situationer.  

 

 Afholdt møde med GDPR-ekspert, Linné Caramés. Ishøj 
kommune. Skolens ledelse har brug for klare linjer på 
området bl.a. vedr. brug af billeder og vedr. brug af 
”elevmappen” 
 

 Christian og Iben deltager i kursusrækken;  ”Tal folkeskolen 
op” – initiativ til at tale mere positivt om folkeskolen, blandt 
borgere og til at styrke kommunikationen om skolen. 

 

 Ansættelse. To nye pædagoger og to nye 
pædagogmedhjælpere, indenfor den sidste periode.  

 

 Elsass: Orientering om forældremødet.  
Der er brug for at få talt med Elsass Fonden om, hvordan vi 
kan inddrage forældrene i projektet. 
Skal sættes  på som punkt til kommende 
skolebestyrelsesmøde.  
Ønske til bestyrelsen: Lav et kort statement om hvordan det 
blev oplevet, at være med til mødet(Jane og Finn). 
Jane og Iben tager det med til styregruppemøde med Elsass 
Fonden snarest. 

 

 Besøg af arbejdstilsynet: Vi har fået en grøn det er få 
forundt at få. Stor ros til skolen for arbejdet med ergonomi 
med mere.  

 

 AULA: Christian orienterer omkring status på AULA.  
Orienterer også om udfordringer ift. kommunikation med 
bosteder. Al kommunikation med bosteder bliver i en 
periode på papir og i lukkede kuverter.  
Kommunikation med forældre og familier, bliver via AULA.  
Vi arbejder på at lave en pædagogisk beskrivelse af hvad det 
er vi bruger mappen til, så vi kan forsvare at vi fortsat kan 
bruge den.  
Samtykke til brugen af elevmappen, for at kommunikere via 
den. 
Det skal afklares, hvordan forældre og skole tænker, at vi 
bedst kommunikerer om dagligdagens hændelser. 

 
 
 
 



 
2.0 
Orientering om skolens 
økonomi/HSB 
 
 

 
2.0 

 

3.0 
Punkter til debat 
 
 
 
 
 

 
3.1 
 
 
 
 
 
 
3.2 

 
Dagsseddel – Hvordan skal den udkomme fremover? Hvad er 
muligt?  
Vi afventer, at der træffes en beslutning af Mads Larsen, Skolernes IT 
og Linne Caramés. Denne skal fordi kommunens DPO  
(Data Protection Officer), som skal være med til at sikre os, at vi er på 
den rigtige side af ”stegen”. 
 
Folder – Skole-hjem samarbejde – gennemgås og revideres. 
Medsendes som bilag. 
Punktet udsættes. 

4.0 
Punkter til beslutning 

 
4.1 
 
 
4.2 

 
Udgår. 
 
 
Skolebestyrelsens principper (JB) 
JB og IG har udarbejdet en anbefaling til skolebestyrelsen. 
Den reviderede version blev vedtaget, med tilføjelse til Princippet 
om skole-hjemsamarbejdet, at forældre og andre relevante altid er 
velkomne til at være med i undervisningen – dog altid efter 
forudgående og konkret aftale med medarbejderne i klassen. 
 

 
 
5.0 
Dagens tema 

  
 

 
6.0 
Eventuelt 
 
 

  

Datoer for kommende 
møder 
 

 4. december 2019 – obs! ny dato. 
14. januar 2020 
26. februar 2020 
1. april 2020 – den er go’ nok ;-) 
5. maj 2020 
16. juni 2020  
 

Punkter til kommende 
møder 

 Der skal arbejdes videre med elsassoplæg 
 

 

 

 

Således hørt af Christian Grau. 


